

是否記下我的名？ Is My Name Written There?

And another Book was opened which is the Book of Life . . . — Revelation 20:12

IS MY NAME
Frank M. Davis

Mary A. Kidder

1 主啊，我 不 求 財 富，也 不 求 金 和 銀，我 願
2 主啊，我 罪 惡 天 雖 多，多 如 海 邊 塵 沙，但 主
3 華 美 燦 爛 天 城 中，多 少 光 明 居 所，榮 耀

1 Lord, I care not for rich - es, Nei - ther sil - ver nor gold, I would
2 Lord, my sins they are man - y, Like the sands of the sea, But Thy
3 O that beau - ti - ful cit - y With its man - sions of light, With its

1 有 真 實 憑 據，將 來 天 家 能 進；在 主 永 生 的
2 寶 血 能 洗 淨，使 我 無 疵 無 瑕；因 主 曾 向 我 的
3 裡 的 衆 聖 徒，穿 上 潔 白 衣 袍；在 那 聖 潔 的

1 make sure of heav - en, I would en - ter the fold. In the book of Thy
2 blood, O my Sav - ior, Is suf - fi - cient for me: For Thy prom - ise is
3 glo - ri - fied be - ings In pure gar - ments of white; Where no e - vil thing

1 國 裡，莊 嚴 生 命 冊 上，請 問 耶 穌 我 救 主，是 否
2 應 許，並 且 明 確 寫 下，“你 的 罪 雖 如 硃 紅，必 定 的
3 境 地，罪 惡 不 再 侵 襲，衆 天 使 圍 觀 之 下，我 的

1 king - dom, With its pag - es so fair, Tell me, Je - sus, my Sav - ior, Is my
2 writ - ten In bright let - ters that glow, "Though your sins be as scar - let, I will
3 com - eth To de - spoil what is fair; Where the an - gels are watch - ing, Yes, my

1 有 我 的 名 ？ 是 否 有 我 的 名 記 在 生 命 冊
 2 潔 白 如 雪 。” 是 否 有 我 的 名 記 在 生 命 冊
 3 名 已 被 記 我 的 名 已 被 記 在 生 命 冊

1 name writ-ten there? Is my name writ-ten there On the page white and
 2 *make them like snow.* Is my name writ-ten there On the page white and
 3 name's writ-ten there. Yes, my name's writ-ten there On the page white and

1 上 ？ 在 天 國 生 命 冊 上 ， 是 否 記 下 我 名 ？
 2 上 ？ 在 天 國 生 命 冊 上 ， 是 否 記 下 我 名 ？
 3 上 ！ 在 天 國 生 命 冊 上 ， 我 的 名 已 被 記 ！

1 fair? In the book of Thy king-dom, Is my name writ-ten there?
 2 fair? In the book of Thy king-dom, Is my name writ-ten there?
 3 fair! In the book of Thy king-dom, Yes, my name's writ-ten there!

神阿，求你按你的慈愛憐恤我，按你豐盛的慈悲塗抹我的過犯。
 求你將我的罪孽洗除淨盡，並潔除我的罪。

詩篇五十一篇

1 - 2 節